
Protokoll fört vid PRO Bäckbys årsmöte 24 maj 2021 kl.'10.00 Väiljärnsgatan 490

s1.

Mötets öppnande: ordf. Mona söderlund hälsade alla välkomna

s2.

Parentation: Beslutades att flytta punkten till höstens första möte

s3.

Godkännande av kallelse: Godkändes av mötet.

s4.

Fastställande av dagord. Fastställdes av mötet.

s5.

Val av funktionärer:

a/ ordförande: Till ordförande vardes Rina Andersson från pRo
Samorganisation/ PRO Haga-Malmaberg

b/ sekreterare: Till sekreterare valdes lnga-Britt söderlund.

c/ Protokollj usterare/

rösträknare: Tilljusterare och rösträknare valdes Ulla Lidman och
BrittBergman

s6.

Föredragning / behandling

a/ Verksamhetsberättelse: Rina Andersson läste rubrikerna och slutordet och lämnade sedan
frågan fri.Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till
handlingarna.

b/ Ekonomisk berättelse: Kassör Jörgen Öryd föredrog den ekonomiska berättelsen och
lämnade ordet fritt för frågor. Berättelsen godkändes.

s7.

Beslut om fastställande

av resultat / balansräkning:

a/ Resultats disposition: Fastställdes och godkändes av mötet.

b/ Revisorernas berättelse Jörgen Öryd föredrog revisorernas berättelse som godkändes av
mötet.( Bilaga 1)

s8

Beslut om ansvarsfrihet: Beslutades enligt revisorernas förslag och godkändes.



se.

Ev. motioner:

s1 0.

Beslut om antal

styrelseledamöter och

ersättare:

s11.

Val av:

a/ Ordförande:

b/ Sekreterare:

c/ Ledamot:

d/ Ledamot:

e/ Ledamot:

f/ Ledamot:

g/ Ersättare:

h/ Revisorer:

i/ Revisorsersättare:

j/Stud ieo rga n isatö r:

k/ Medlemsanvarig:

s1 2.

övriga frågor:

lnga motioner inkomna.

7 ordinarie ledamöter och 1(en) verksam ersättare fastställdes.

Till ordförande på två år vardes Mona söderrund.(omvar.)

Till sekreterare på två år valdes Ulta Lindgren ( Nyval.)

Till kassör på två år vald.es Jörgen öryd ( Omval.)

Curt Lindgren ett år kvar

Björn Löf, ett år kvar

Till ledamot å ett år valdes Carita Jansson ( Omval.)

Till verksam ersättare på ett år vardes siv Norstedt ( omvar.)

Till revisorer på ett år valdes lngemar sandström och Gert
Jonsson. ( Omval.)

Till revisorsersättare på ett år vardes Harry snell. (omval.)

Vakant

Som medlemsansvarig kvarstår Hans Sahlm6n på ett år.

Hans sahlmdn berättade att föreningen tappat medlemmar under året.
74st har inte betalt avgiften för året vilket kan betyda att dessa lämnar
föreningen.

Rina Andersson berättade att ordförande owen olofsson lämnat
uppdraget som ordförande inom Samorganisatioen, Jan
Andersson, som var vice ordförande har axlat ansvaret.

Kansliet är obemannat och telefonsamtalen går till kassören i

Samorganisationen Gunbritt österlund.

sommarhemmet har öppet från 31 maj tiil 29 augusti.Värdar
saknas för V26 och V34 osäkerl idag om det brir underhålrning.
Nya besked väntas från Folkhälsomyndigheten 1 juni.

Gemensam föreningsdag, pRo Bäckby / pRo Haga-Marmaberg.
planerad till 28 juri. 3 kamp meilan föreningarna, Äusikquiz med
Danzant, fika o korvgrillning planerat. Buss kommer att avgå från
både Haga och Bäckby



s1 3.

Avtackningar:

s14

Avslutning:

Ulla Lidman, justerare

Eva Andersson, som lämnar uppdraget som sekreterare tackades
för fint arbete inom föreningen, med blommor.

Rina Andersson tackade för förtroendet att leda mötet och
avslutade detsamma.

Rina Andersson, Ordforande Söderlund, sekreterare

Britt Bergman, justdrare


